
Norrköping förtjänar bätre! Bygg et nyt badhus!  

När NT ställde frågan om et nyt badhus för 11 år sedan (2012) röstade majoriteten för et nyt 
badhus �ll kommuninvånarna. Några av kommentarerna då löd så här: "Riv det gamla Centralbadet - 
det är skitsnuskigt!", "bygg en första klassens simhall med 50 meters inomhusbassäng" Med den 
"halvrenovering" som genomfördes av Centralbadet så kan det mkt väl behövas et bätre alterna�v."  

Sedan dess har det inte hänt något. Kommuninvånarna har år e�er år e�erfrågat och lämnat 
medborgarförslag och skrivelser men ingen�ng har hänt. Förslagen och frågorna försvinner bland 
tjänstemännen och når inte fram. Norrköpings kappsimnings klubb (NKK) har lämnat in flera förslag 
och skrivelser men responsen är minimal �ll förtroendevalda. Samma simklubb har idag 1466 
medlemmar, totalt 2560 bokningar, antalet barn och ungdomar i åldrarna 0-20 år som simmar är idag 
1279 st. Flera står i kö.  

För at skapa perspek�v så ställer jag dessa siffror mot Norrköpings Dolphins som idag har 550 ak�va 
ungdomar (info från deras hemsida) hur många hallar har de �llgängliga? Hur många konstgräsplaner 
finns det inte inom kommunen? Många föreningar har lån hos kommunen för at kunna utveckla sin 
ungdomsverksamhet, NKK har själva avsat pengar för et fram�da badhus i sin ekonomi, när ska 
kommunen börja samarbeta? Norrköping har en elitverksamhet inom simning som tränar MINST i 
Sverige pga möjligheten �ll vatenyta. Norrköping är en stor kommun. Varför har vi det så? Hur ska 
NKK locka lokala företag som sponsorer, vem vill synas där på fuk�g panel från 1971. Kommunen har 
dessutom succesivt minskat vatenyta genom at släppa in andra föreningar och ak�viteter genom 
åren. Vi har en minskad simkunnighet och men ökat antal drunknings�llbud i staden. Skolklasser 
kommer två i taget för at ha simundervisning, elever på mellanstadiet skolkar de dagar de har 
simning på schemat inom idroten för at de inte kan simma och skäms. Deta är et växande 
samhällsproblem. Behovet av simskolor är större än någonsin men det börjar bli en klassfråga för 
föräldrar som har råd och kan ta sig ifrån sina arbeten om dagarna för at deras barn ska bli 
simkunniga. Deta om de ens har tur at få en plats. Norrköping kan bätre! 

Mit förslag är at vi använder området på Himmelstalund, där det idag finns en friidrotsrena, 
basketarena, fotbollsplaner, skatepark och så mycket mer med en simhall anpassad för mo�on och 
sport. Den skulle kunna nytjas av så mång andra föreningar, det är bra bussförbindelser, cykel- och 
gångväg dit, nära �ll Åbackarna och Folkparken. Man skulle dessutom minska trafiken i city och det 
skulle kunna anordnas så många tävlingar, läger och ak�viteter i fram�den som skulle gynna hela 
Norrköping stad. Ta bara det så populära Stadium Sportscamp som exempel med sina ca 8000 
deltagare/år, 1350 idrotsledare, 250 sommararbetande ungdomar, 18 sporter at prova på men 
simningen finns bland dem pga at Centralbadet inte går at nytja.  

Jag ber Sophia Jarl med engagerade poli�kerkollegor at �ta in en vardagskväll mellan kl 18-19 för at 
de hur hjärtskärande det är at se våra elitsimmare, med stort poten�al inte ens kunna få upp farten 
ordentligt innan de måste vända i en 25-meters bassäng, samma ungdom måste dessutom vänta 
mellan vändningarna för at de är alldeles för många simmarare på samma bana.  Vi har 8 åringar som 
simmar �ll halv nio på kvällen pga brist på �der, tränare som ligger vid bassängkanterna och ropar �ll 
ungdomarna som delar bassäng med vatengympan med musik på högsta volym. Personalen klagar år 
e�er år på fuktskador och en dålig arbetsmiljö, vid tävlingar tar vi emot besök från grannstäder som 
trängs precis överallt på anläggningen av så kallade Centralbadet som mer liknar en skrothög. Deta 
hade inte tolererats inom annan sport. Sit ner �llsammans personalen, ta et samtal med NKK och 
börja planera vår fram�d, jag lovar at det lönar sig! Norrköping styrs idag av förtroendevalda som 
vågar så snälla våga ta tag i den här frågan för vårt älskade Norrköping �llsammans med våra barn och 
ungdomarna och deras fram�d förtjänar bätre! Låt oss inte vänta 11 år �ll!  


